
 
 

考試須知 Notes for Examinations 

(2020年入學考試 Admission Examination - 2020) 

 

影視製作面試 Interview in Film and Television Production 

(報讀影視製作學士學位課程內地生適用) 

(For students from Mainland China applying the program of Bachelor in Film 

and Television Production) 

 

一、流程 

 面試 5-10分鐘 

 考察語言表達能力、專業知識、理解力及創作力 

 

二、注意事項 

1. 考生須帶備身份證明文件以便覆核。 

2. 如考生有參與課餘的活動或比賽(校內或校外)，請於面試時提交相關證

明或獲獎證書的副本，正本備查。 

3. 遲到的考生，視為缺席論；大學將不另作安排。 

4. 如有任何疑問，請向人文藝術學院查詢。（電郵: af@must.edu.mo / 電話: 

8897 2973） 

 

 
I. Procedures 

Interview (5-10 minutes).  Knowledge in the discipline, expressiveness, ability to 
understand and creativity will be assessed during interviews. 

 

II. Notes for Candidates 
1. Bring your personal identification documents. 

2. If you have participated in extra-curricular activities or competitions (on-campus 
or off-campus), please submit copies of the relevant certificates or award 

certificates during the interview. The original copies are also needed for 

verification. 
3. Late comers will not be permitted for the examination and they will be treated as 

absent with no other arrangements. 
4. For enquiries, please contact Faculty of Humanities and Arts.  (E-mail: 

af@must.edu.mo / Tel: 8897 2973) 
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